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Title : HOD IBN MOHAKAME AL AWRASSI and approach in the presentation of readings and channeled
Revive heritage of the nation general Islamic urgent necessity in the light of modern koranic studies in
Islamic universities and that its researchers and scientists are working to bring out all the things related to
the heritage the country in it, so we’ll show in this research to the interprters Algerian (CHEIKH HOD
IBN MOHAKAME AL AWRASSI)and which is one of the oldest commentators of the Koran,but this book
did not come to light recently and it will be explained aside about his life and his interpretation how then
display readings koranic and her face and was then in effect.
Key words: koranic studiess HOD IBN MOHAKAME- interpretation-simultaneous-readings loan-guidance.
Résumé de larticle:
Titre : HOD IBN MOHAKAME AL AWRASSI et approche dans la présentation des lectures et canalisées.
Revive le patrimoine de la nation Islarnique général urgente nécessité a la lumiére des études coraniques
modernes dans les universités Islamique et que ses chercheurs et les scientifiques travaillent pour faire
ressortir tout le patrimoine de pays concerné qui est,donc nous allons montrer dans cette recherche
aTlintepréte d'interpreétes algérien (CHEIKH HOD IBN MOHAKAME AL AWRASSI) et qui est I'indes
commentateurs les plus ancien du coran mais ce livre ne vient pas 4 la lumiére récemment et il sera explique
de coté sur sa vie et son interprétation comment puis afficher les lecteurs de coran et de la fagon dont son
visage et était alors en vigueur.
Les mots-clés : Etudes coraniques- HOD IBN MOHAKAME- interprétation-prét de lecteurs simultanées —

’orientation.
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